

Title (en)

DEVICE FOR THE REMOVABLE FIXING OF A LINE GUIDING RING TO A PIECE OF A FISHING ROD.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR LÖSBAREN BEFESTIGUNG VON SCHNURFÜHRUNGSÖSEN AN FISCHERRUTEN.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR LA FIXATION AMOVIBLE D'UN ANNEAU GUIDE-FIL SUR UN BRIN DE CANNE A PECHE.

Publication

EP 0337998 A1 19891025 (FR)

Application

EP 87907969 A 19871127

Priority

FR 8617026 A 19861203

Abstract (en)

[origin: FR2607666A1] The equipment detachably secures a line guide ring (12) on the end of a fishing rod (1), having a tip (2) with skirt (3) fitting over the rod end, a sleeve (5) extending the skirt, and an annular groove (6) between the sleeve and a spigot (7). A bush (8) supporting the ring is of internal diameter such as to fit over the sleeve portion, and a locking circlip (16) is of external diameter greater than the bush internal diameter. The ring fits in position by means of two arms (15) joined together at one end by a foot (13). The bush contains a correspondingly-shaped lengthwise socket (11) for the foot, while the circlip has a catch (17) engaging between the arms of the ring, so as to hold the foot in the socket.

Abstract (fr)

Dispositif pour la fixation, à l'extrémité d'un brin (1) de canne à pêche, d'un anneau guide-fil (12) amovible adapté pour être assujetti sur ce brin au moyen de deux branches (15) reliées au niveau d'une de leurs extrémités par un pied (13). Ce dispositif comprend, en premier lieu, un embout (2) doté d'une jupe d'assemblage (3) sur l'extrémité du brin (1), d'un fût (5) dans le prolongement de la jupe (3), et d'un nez d'embout (7) séparé du fût (5) par une gorge annulaire (6). Il comprend également une bague porte-anneau (8) constituée d'un manchon creux de diamètre intérieur conjugué du diamètre extérieur du fût (5) et comportant un logement longitudinal (11) de forme conjuguée à celle du pied (13) de l'anneau (12). Il comprend, enfin, un circlips de blocage (16) doté d'un tenon d'encliquetage (17) adapté pour se loger entre les deux branches (15) de l'anneau (12), de façon à bloquer le pied (13) de ce dernier dans le logement (11) de la bague (8).

IPC 1-7

A01K 87/04

IPC 8 full level

A01K 87/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A01K 87/04 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8804139A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2607666 A1 19880610; FR 2607666 B1 19890630; EP 0337998 A1 19891025

DOCDB simple family (application)

FR 8617026 A 19861203; EP 87907969 A 19871127